
 

 

 

 

  

 

 

College van Burgemeester en Wethouders 
Ganzemarkt  1 
Oldenzaal 
 
Oldenzaal, 7 maart 2018 
 
Betreft: Schriftelijke vragen kwaliteit water 
 
 
Geacht college,  
 
Over twee weken, op 22 maart, is het wereldwaterdag. De VN vraagt met deze dag wereldwijd 
aandacht voor natuurlijke oplossingen voor klimaatvraagstukken.  
GroenLinks wil met deze brief aandacht vragen voor ons Oldenzaalse water. Wij maken ons namelijk 
zorgen over de kwaliteit van ons oppervlaktewater en grondwater. Hieruit wordt namelijk ons 
drinkwater gewonnen. Water dat voor ons van levensbelang is.  
Niet alleen in Oldenzaal, maar ook in Twente, Overijssel en heel Nederland worden er stoffen in ons 
oppervlakte water en grondwater gevonden die daar van nature niet in thuis horen. Dit blijkt uit 
diverse onderzoeken.  
 
Landbouwstoffen in grondwater 
De Provincie Overijssel heeft onderzoek laten uitvoeren naar de provinciale grondwatermeetnetten.  
Dit onderzoek had betrekking op het voorkomen van bestrijdingsmiddelen, geneesmiddelen en 
overige verontreinigende stoffen in de provinciale grondwatermeetnetten. 
In Overijssel is in 45% van de grondwatermonsters bestrijdingsmiddelen aangetroffen, en in 15% is er 
sprake van de overschrijding van de kwaliteitseisen. Dat is beter dan landelijke resultaten, maar feit 
blijft dat er stoffen worden gevonden in ons grondwater die daar niet thuishoren.  
De Provincie Overijssel heeft een gebiedsdossier drinkwaterwinning Overijssel. Een voorbeeld 
daarvan is deel 2: gebiedsdossier Weerselo. In dit dossier is te lezen dat er bij Weerselo wordt 
beoordeeld als waterwinning met veel actuele risico’s. Er zijn diverse stoffen aangetroffen die hier 
niet thuishoren zoals chlooretheen, sulfaat, dicarbonaat en natrium 1.  
 
Medicijnresten worden geloosd op beken, rivieren en meren.  
In het rapport van Stowa ‘Landelijke hotspotanalyse geneesmiddelen rioolwaterzuiveringen’ is ook 
de waterzuivering van Oldenzaal onderzocht. De rioolwaterzuivering  van Oldenzaal hoort bij de 31 
zuiveringen die meer dan gemiddeld medicijnresten lozen op het oppervlakte water.  
Medicijnresten die niet thuishoren in onze beken, en ook consequenties hebben voor de natuur. 
Eén van de andere hotspots, Aarle-Rixtel, start met een pilot. Met deze pilot worden technieken 
getest die ervoor moeten zorgen dat medicijnresten grotendeels verwijderd worden.  
GroenLinks is een groot voorstander van het zo snel mogelijk starten met maatregelen om 
medicijnresten te verwijderen bij de zuivering, zodat er schoon water wordt geloosd op de onze 
beken.  
 

                                                           
1 Rapport gebiedsdossier drinkwaterwinning Overijssel, deel 2 gebiedsdossier Weerselo, blz 17 



 

 

 

 

  

 

GroenLinks wil met deze brief aandacht vragen voor de toekomst van schoon water en heeft de 
volgende vragen aan het college: 
 

1. Bent u ervan op de hoogte dat er stoffen worden gevonden in het grondwater en 
oppervlakte water die daar niet in thuis horen? 

2. Deelt u onze mening dat de uitkomst van diverse onderzoeken vragen om meer aandacht 
voor schoon water? 

3. GroenLinks is van mening dat we niet alleen in moeten zetten op het opvangen van extreme 
buien, maar ook op de toekomst van schoon en veilig drinkwater.  
Bent u het met ons eens dat we hier meer aandacht voor moeten hebben? 

4. GroenLinks is van mening dat het van levensbelang is dat wij onze waterhuishouding nu en 
de toekomst veilig houden. Hier zijn meerdere partijen bij betrokken zoals de gemeenten, 
het waterschap, Vitens, de provincie en de rijksoverheid. Wij willen ervoor pleiten dat er een 
gezamenlijke aanpak komt voor het oplossen van medicijnresten en overige chemische 
stoffen in ons oppervlakte en grondwater. Juist om ervoor te zorgen dat we ook in de 
toekomst kunnen vertrouwen op schoon en veilig drinkwater.  
Bent u het met ons eens dat er een gezamenlijke aanpak moet worden ontwikkeld om dit 
probleem op te lossen? 

5. Welke acties gaat u ondernemen om samen met diverse gemeenten, het waterschap, Vitens, 
de provincie en de rijksoverheid te komen tot een oplossing? 

6. Wij vinden het belangrijk dat de raad op de hoogte is van de diverse ontwikkelingen op het 
gebied van water. Wilt u ons op de hoogte houden van relevante ontwikkelingen op dit 
waterdossier?  

 
Wij zien met belangstelling uit naar uw beantwoording.  
 
Met vriendelijke groeten,  
 
Sandor Löwik 
GroenLinks Oldenzaal 
 

  

 


